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LJOSLAND VEST VELFORENING 

Org.nr. 912 655 830 

 

 

LJOSLAND 1041 

 

Møte: 12.01.23, kl.1800   

Sted: Markensgate 35, Kristiansand / Teams   

  

E   Tilstede            Birger Tvedt   (BT) 

fd                           Bente Fjellestad   (BF) 

In                               Ingvar Grannes  (IG) 

                               Nils Oskar Skjærli  (NOS) 

                               Wiggo Nilsen  (WN) 

                                Paal Kristensen  (PK) 

     Fra «gamle styret» 

                               Gun-Elise Gustafsson  (GEG) 

Ikke til stede: 

  95423311 

  9244012 

  46948496 

  9110044 

  48025244 

 47305056 

 

 90167031 

birger.tvedt53@gmail.com 

bentefjellestad@gmail.com 

ingvar.grannes@skfas.no 

nils@brilleoptikk.no 

 nilwiggo@start.no 

 paalkri@icloud.com 

 

gun-elise.gustafsson@outlook.com 

 

Referat sendes:    - Møtedeltakerne 

        - Ljoslandinfo.no  
 

Sak 

7/23 

 

 

 

 

 

 

 

 

8/23 

 

 

Behandlet 

Økonomi 

Status og gjennomgang av LVV økonomi.  

Det er fakturert kontingent og brøyting av felles veier på til sammen 

ca. 2,5 MNOK  

Styret er av den oppfatning at LVV har tilfredsstillende økonomi.  

Åseral kommune har økt tilskudd til løypekjøring for 2023 fra 

600.000, - til 1.000.000, - Fordelt på Ljosland, Bortelid og 

Eikerabben. Styret skal se inn på fordelingen av disse midlene 

sammen med Ljosland Skisenter.  

 

Informasjon dialogmøte med Åseral kommune  

Wiggo orienterte:  

Vi har ikke mottatt referat fra kommunen enda   

 Ansvarlig 

 

BF/ GEG 

 

 

 

 

 

 

 

WN 

 

 

 

mailto:ingvar.grannes@skfas.no
mailto:nils@brilleoptikk.no
mailto:nilwiggo@start.no
mailto:paalkri@icloud.com
mailto:gun-elise.gustafsson@outlook.com


Side 2 av 3 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9/23 

 

 

 

 

 

 

 

10/23 

 

 

11/23 

 

 

 

 

 

 

 

Kun Wiggo var representert fra Ljosland – Bortelid var veldig godt 

representert  

Utvidelse av strømstøtte fra kommunen – Argumenterte for 

Drivstoff støtte + strømstøtte til skisenter    

Åseral kommune bør være en drivkraft for bruk av hytter – spesielt 

med tanke på næringslivet i Åseral og videre utbygging av hytter 

Ikke lov med solceller på tak, men kan monteres på vegg  

Det er lov med varmepumpe  

Spm. Til kommunen angående flytting til hytter pga strømstøtte 

dette er noe kommunen er positive til  

Spørsmål rundt kildesortering det er et krav med kildesortering 

f.om. 2023 Kommunen har ikke landet på noen løsning enda, men 

utreder forskjellig alternativer – det vil før til en avgifts økning  

Kommunen var ikke orientert om fiber til Ljosland  

                                                                                                

Informasjon avtaler om løypekjøring og drift av løypekjørings 

maskin   

Birger hadde en god gjennomgang av følgene avtaler 

- Driftsavtale Løypemaskin  

- Løypekjørings avtale  

Saker som styret arbeider videre med er:  

a) Opprette Løypeutvalg  

b) Innhente langsiktige avtaler med grunneiere ifht skiløyper  

c) Orientering hvem LSS bruker til løypekjøring og loggbok  

 

Gjennomgang av brøytekontrakt  

- Avtale om vintervedlikehold 

 

Skilting av parkeringsplass for dagsturister og betaling for P-Plass 
samt bruk av løyper i Farevass/Ørnefjellvegen/Kvernevassvegen 
øst for Grønlitjønn 
  
Dialog med hytteeiere forslag om «P-Lapp» for de som betaler fot 

brøyting av P-Plass i disse områdene.    

Alle andre: Skilting for frivillig betaling for P-Plass og bruk av 

skiløyper 

 Vipps / dag parkering Forslag til betaling 50,- dag     

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BT 

 

 

 

 

 

 

 

BT 

 

 

WN/BT/NOS 

 

 

 

 

 

 

 



Side 3 av 3 
 

12/23 Diverse. 
 
Betaling for ved på dagsturhyttene. 
Det brukes mer ved enn det betales for på de to dagsturhyttene. 
Skal vi opprettholde ordningen må alle som bruker ved betale via 
vipps. Det er oppslag om dette på begge hyttene. 
 
Fiberutbygging 

Telenor er nå godt i gang med å kontakte medlemmer angående 
fiberutbygging – om det er medlemmer som ikke er kontaktet av 
Telenor oppfordres det å ta kontakt.  
 

Alle 

 


